
 

Ostrowiec Świętokrzyski, 8 lutego 2023 r. 

 
Or.0003.3.2023 

 

 

Pani 

Joanna Pikus 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 
 
 
 
W odpowiedzi na Pani interpelację w sprawie usunięcia ubytków  

w ciągu pieszo-jezdnym na osiedlu Ogrody – w załączeniu przekazuję 

odpowiedź Prezesa Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Hutnik”  

w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

 

 

Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 
 

 




